
    نیرنگ آمریکا و اسرائیل ضعیف است/ اگر امت اسلامی همدل بود این اتفاقات در
غزه نمیافتاد

  

شیخ سید سلمان حسینی ندوی، عالم هندی مکر و نیرنگ اسرائیل ، آمریکا، اروپا و در راس آنها شیطان

را ضعیف خواند و تاکید کرد که اگر امت اسلامی همدل بود این اتفاقات در غزه نمیافتاد.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، شیخ سید سلمان حسینی ندوی از هند در ششمین

وبینار طوفان الاقصی که امروز (سه شنبه) به همت مجمع تقریب مذاهب اسلامی برگزار شد، گفت: پیامی

برای سید ابراهیم رئیسی و سید نصراالله دارم، این پیامی از قلبی خسته و مجروح که شما را دوست دارد و

جایگاه شما را ارج مینهد و به جایگاه و نقش پیشتازانه شما اذعان دارد.

وی افزود: همه امت اسلام، اندوهگین و افسرده هستند، امت تاکنون آن قدر که امروز در غزه دچار مصیبت

شده، پیش از این به چنین مصیبتی گرفتار نبوده است.

شیخ سید سلمان حسینی ندوی خاطر نشان کرد: صهیونیستها و صلیبیها(غرب) به ارتکاب جنایات و کشتار

و ویرانی در نوار غزه پرداخته و آن را ویران کردند، به پیکرهای متلاشی شده و ویرانی هولناک در



نوار غزه نگاه کنید، اگر امت اسلام متحد و همدل میشدند، این مصایب رخ نمی داد.

وی اظهار داشت آیا مگر امام ما حضرت علی بن ابیطالب در بستر پیامبر (ص) نخوابید در حالی که

دشمنان با شمشیرهای از غلاف بیرون کشیده شده منزلشان را محاصره کرده بودند. آیا او اولین مبارز

یوم الفرقان در میدان جنگ بدر نبود؟ آیا او روز جنگ احد، مبارز شجاع و مدافع رسول خدا نبود، آیا

او عمرو بن عبدودی را که با هزار جنگجو برابری می کرد، به  هلاکت نرساند؟ آیا او فاتح خیبر نبود؟

آیا او به مثابه هارون برای موسی نبود؟

وی خاطر نشان کرد به جنایاتی که علیه مردم نوار غزه و دیگر ساکنان فلسطین صورت میگیرد، نگاه

کنید. مدتهای زیادی است که شاهد جنایات صهیونیستها در مسجدالاقصی هستیم. جنایتکارانی که به هتک

حرمت مسجدالاقصی و قدس و نوامیس میپردازند. به حملات و بمباران فرودگاهها و دیگر مراکز در سرزمین

شام(سوریه) نگاه کنید.

شیخ سید سلمان حسینی ندوی اظهار داشت پس منتظر چه چیزی هستید؟ همه امت اسلام به شما چشم

دوختهاند. جناب آقای سید ابراهیم رئیسی و آقای سید حسن نصراالله رهبر مقاومت اسلامی لبنان، همه امت

اسلام با بیصبری نگاهشان به شما است.  شما میراثدار حضرت امیرالمومنین(ع) هستید. روز خندق و جنگ

خیبر(شکست یهودیان پیمان شکن متجاوز) را به یاد آورید.

وی افزود امروز خیبر از شما دور نیست. علیه بزدلان خبیث به پا خیزید و آنها را درهم کوبید و

ابتکار عمل را به دست گیرید و فرمان پروردگارتان را به یاد آورید که میفرماید: وَمَا لَكُمْ َلا

تُقَاتِلُونَ فِي سَبِيلِ اللَّهِ وَالْمُسْتَضْعَفِينَ مِنَ الرِّجَالِ وَالنِّسَاءِ

وَالْوِلْدَانِ الَّذِينَ يَقُولُونَ رَبَّنَا أَخْرِجْنَا مِنْ هَٰذِهِ الْقَرْيَةِ الظَّالِمِ

أَهْلُهَا وَاجْعَلْ لَنَا مِنْ لَدُنْكَ وَلِيًّا وَاجْعَلْ لَنَا مِنْ لَدُنْكَ نَصِيرًا : چرا

در راه خدا جهاد نمیکنید و در راه (آزادی) جمعی ناتوان از مرد و زن و کودک که (در مکه اسیر ظلم

کفارند و) دائم میگویند: بار خدایا، ما را از این شهری که مردمش ستمکارند بیرون آر و از جانب

خود برای ما (بیچارگان) نگهدار و یاوری فرست. (آیه 75 سوره نساء)

یا در آیه دیگر : الَّذِينَ آمَنُوا يُقَاتِلُونَ فِي سَبِيلِ اللَّهِ وَالَّذِينَ كَفَرُوا

يُقَاتِلُونَ فِي سَبِيلِ الطَّاغُوتِ فَقَاتِلُوا أَوْلِيَاءَ الشَّيْطَانِ إِنَّ كَيْدَ

الشَّيْطَانِ كَانَ ضَعِيفًا :كسانى كه ايمان آورده اند در راه خدا كارزار مى كنند و كسانى كه



كافر شده اند در راه طاغوت مى جنگند پس با ياران شيطان بجنگيد كه نيرنگ شيطان [در نهايت] ضعيف

است (آیه 76 سوره  نساء)

بنابراین همانطور که قرآن فرمود، باید بگویم که نیرنگ اسرائیل ضعیف است، نیرنگ آمریکا، ضعیف است،

نیرنگ اروپا ضعیف است، و از همه مهمتر، نیرنگ و مکر شیطان ضعیف است.

وی در پایان گفت نترسید، نهراسید، راه امام علی(ع) و امام حسین(ع) را ادامه دهید. مستقیما وارد

میادین نبرد شوید و ثابت کنید که شما مردان امروز و فردا هستید. 
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